

<<轻松学中文>>

图书基本信息

书名：<<轻松学中文>>

13位ISBN编号：9787561933725

10位ISBN编号：756193372X

出版时间：2012-11

出版时间：北京语言大学出版社

作者：马亚敏 等编著

页数：99

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

内容概要

The primary goal of this series Easy Steps to Chinese for Kids is to help total beginners , particularly non-Chinese background children , build a solid foundation for learning Chinese as a foreign language.

The series is designed to emphasize the development of communication skills in listening and speaking. Recognizing and writing characters are also the focus of this series.

Each lesson has a song using all the new words and sentences , and Chinese culture is introduced in a fun way.

Easy Steps to Chinese for Kids consists of 8 colour books , which cover 4 levels. Each level is made up of 2books (a and b) .

<<轻松学中文>>

书籍目录

Lesson 1 四十一 ~ 一百

Lesson 2 今天九月一号

Lesson 3 祝你生日快乐

Lesson 4 我家有五口人

Lesson 5 你是哪国人

Lesson 6 我可以吃饭吗

Lesson 7 穿校服

国文化

京剧

词汇表

听力文本

章节摘录

版权页： 插图：

编辑推荐

《轻松学中文:课本3a(少儿版)(英文版)》的目标是通过强调在听、说能力方面的训练来培养语言交流技能。

同时, 识字和书写汉字也是这套系列教材的重点。

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>